
   

 

 

 

 

 

 

 

  

Memo 
   
aan  de leden van de gemeenteraad van Gouda 

  

onderwerp  Beantwoording technische vragen    

  
 

  

van  College van burgemeester en wethouders 
  

directie  
 

  

afdeling  
 

  

telefoon  
 

  

datum  10 april 2015 
  

  
 

  

 
Door de fractie van GBG zijn op 8 april 2015 technische vragen gesteld. Deze vragen zijn niet allemaal 
technisch van aard,  maar worden beschouwd als vragen aan het college en als zodanig door ons 
beantwoord.   
 

1. Wij hebben kennis genomen van de opdrachtformulering voor de twee onafhankelijke 
procesbegeleiders via de mail d.d. 7 april jl. Wat ons opvalt is dat de opdrachtformulering geen 
causaal verband heeft met de uitspraken tijdens de raadsvergadering van 25 maart jl. Immers, 
tijdens deze raadsvergadering is uitgesproken cq de suggestie gewekt  het proces 'een nieuwe kans 
te geven' waarbij 'alles weer open ligt'. Wij stellen nu vast dat de opdrachtformulering wel aansluit bij 
de inhoud van de mail van 10 maart jl. maar geen rekening houdt met de  inhoud cq conclusie van 
het beraad van de gemeenteraad op 25 maart jl. Kan e.e.a. aan ons worden uitgelegd. 

Antwoord: Tijdens de vergadering van 25 maart jl. is aangegeven dat het college met een open blik 
het nieuwe proces tegemoet treedt. Hierbij is er voor gekozen om zo min mogelijk voor te schrijven 
en de onafhankelijk procesbegeleiders zelf hun invulling aan het proces te laten geven. Wel is 
aangegeven dat het proces tijdig moet worden afgerond zodat uiterlijk 8 juli besluitvorming kan 
plaatsvinden. Voor het college is hierbij gezamenlijke huisvesting het uitgangspunt zoals in de memo 
verwoord: “of het mogelijk is tot een inpassing van De Ark, Gemiva en El Wahda te komen op het 
terrein van de PWA-kazerne op een manier die wel op voldoende steun van de wijk kan rekenen en 
daarmee mogelijkerwijs ook van de raad van Gouda”. De uitkomst van het nieuwe proces kan zijn 
dat “Samen onder één dak” er komt of niet. Het college heeft geen andere toezeggingen gedaan.  

2. Wij hebben vastgesteld dat de twee onderzoekers 'slechts' onderzoeken en dat van mediation nog 
geen sprake is. Is onze waarneming een juiste en wanneer wordt mediation dan wel ingezet? 

Antwoord: Momenteel doen de procesbegeleiders een verkenning en op basis van hun bevindingen 
zal een tweede fase vorm gegeven worden. Hoe deze eruit zal zien is nu nog niet bekend.   

3. Is aan te geven welke de kosten zijn van dit onderzoek? 

Antwoord: Voor de voorbereidingen en de verkenning die de komende 3 weken gedaan wordt, is een 
bedrag van maximaal € 15.000,= overeengekomen. Op basis van de uitkomsten worden afspraken 
voor de tweede fase gemaakt. 

4. Op welke wijze heeft het college de inzet van de onderzoekers gecommuniceerd met de vereniging 
‘Gouda Noord zoals het Hoort' en is de vereniging vooraf betrokken geweest bij de 
opdrachtformulering? 
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Antwoord: Het college heeft, anders dan afspraken over de kosten voor de begeleiding en een 
tijdspad, bewust geen kaders mee gegeven  zodat de procesbegeleiders zelf hun verkenning vorm 
kunnen geven. 
De vereniging is daarom vooraf niet betrokken geweest. De twee procesbegeleiders zullen tijdens 
hun verkenning spreken met  buurtbewoners  en andere belanghebbenden waaronder de vereniging 
“Gouda noord zoals het Hoort”. Door deze werkwijze te kiezen is het voor een ieder mogelijk aan te 
geven op welke wijze het proces vorm zou moeten krijgen en welke aspecten daarin van belang zijn.  
 

5. Zijn bewoners in de wijk vooraf op de hoogte gesteld dat de beide onderzoekers hun werk gingen 
aanvangen en mogen wij als fractie op de hoogte worden gebracht van de aanpak en werkwijze van 
de onderzoekers? 

Antwoord: Zie het antwoord op vraag 5. De procesbegeleiders  hebben aangegeven ook contact te 
leggen met de verschillende raadsfracties.  

6. Tijdens de raadsvergadering van 25 maart 2015 is door de fractie van GBG gevraagd naar de extra 
kosten die zijn gemaakt als gevolg van de raadsvergaderingen omtrent de PWA kazerne, in het 
bijzonder die van de beveiliging.  

Antwoord: De kosten van de inzet van een extra beveiliger tijdens de verschillende 
raadsvergaderingen in de maanden oktober 2014 tot en met maart 2015 bedragen € 1.080,=. De 
kosten van de overige extra inzet bedragen € 31.500,= aan salariskosten , zoals BHV-ers, 
cateringpersoneel, etc. en € 2.800,= aan overige kosten. Deze kosten komen ten laste van de 
bedrijfsvoering. Deze extra inzet past in de werkwijze van de gemeente en is gebruikelijk als het 
gaat om dergelijke bijzondere bijeenkomsten.  

 
 
 


